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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 5. února 2016 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miloslav Götz – omluven

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Jiřina Lukášová a pan Milan Franc.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Rozpočet obce na rok 2016 a rozpočtový výhled

2. Dotace spolkům na činnost v roce 2016

3. Inventarizace majetku obce

4. Dodatek k rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih pro rok 2016

5. Město Pieńsk – smlouva o spolupráci

6. Rozpočtová opatření 2016 a kontrola rozpočtových opatření 2015

7. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

 Směrnice o provozování soukromého vozidla pro plnění pracovních úkolů pro r. 2016

 SOLK – veřejnoprávní kontrola příspěvkové organizace

 Roman Brzák – vyjádření k žádosti dopravce o vydání licence

 Pojištění majetku obce a odpovědnosti

 Odkup stolního fotbalu

8. Diskuse

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.
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K     bodu programu č. 1 – Rozpočet obce na rok 2016 a rozpočtový výhled:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k rozpočtu obce a s rozpočtovým výhledem na roky 2017 a 2018.
Návrh rozpočtu obce byl zveřejněn na úřední desce i způsobem umožňující dálkový přístup od 13. ledna do 29.
ledna, čímž byla splněna zákonná povinnost zveřejnění po dobu 15 dnů před schválením. K návrhu rozpočtu nebyly

k dnešnímu dni vzneseny žádné připomínky ani podněty. Rozpočet počítá s příjmy ve výši 5.426.000,- Kč a výdaji ve
výši  8.426.000,-  Kč.  Rozpočet  je  navržen  jako  schodkový  se  schodkem  ve  výši  3.000.000,-  Kč.  Vzhledem  k
aktuálnímu zůstatku na účtu FRB můžeme opět  na půjčky obyvatelům uvolnit  250.000,-  Kč  jako v  roce 2015.
Rozpočet počítá se zapojením peněz ušetřených v minulých letech, které budou využity na investiční akce. Návrh
zohledňuje  i  novelu  zákona o rozpočtech územně samosprávných celků,  kdy  se  nemohou realizovat  finančně
nezajištěné výdaje, jinými slovy, rozpočtová opatření již nemohou schvalovat ex post. Proto je navržen schodek,
který počítá s realizací víceúčelového hřiště a opravou místní komunikace u Provazníků, na které byly podány
žádosti  o  dotaci.  Je  zde  i  počítáno  s projektovou  přípravou  dalších  komunikací,  s opravami  v kulturáku  i  se
zahájením oprav fotbalových kabin.

usnesení č. 1/2016 ZO po projednání  schvaluje  rozpočet  obce Kunratice  na  rok  2016  jako schodkový  v
celkové výši - příjmy: 5.426.000,- Kč a výdaje: 8.426.000,- Kč. Schodek rozpočtu ve výši
250.000,- Kč bude pokrytý z Fondu rozvoje bydlení a schodek ve výši 2.750.000,- Kč bude
pokrytý  
z přebytku let minulých. Rozpis rozpočtu je přílohou zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 2/2016 ZO po projednání  schvaluje  rozpočtový výhled  obce Kunratice na  období  let  2016 –
2018.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Dotace spolkům na činnost v roce 2016:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostmi o individuální dotaci podané místními spolky a zároveň oznámil
střet zájmů všech zastupitelů, protože jsou členy těchto spolků. Jedná se o žádosti TJ Sokol, který žádá o dotaci ve
výši 25 tisíc, dále hasiči žádající o 20 tisíc a myslivci žádající o 10 tisíc. V loňském roce došlo zákonem č. 24/2015 k
novele zákona č. 250/2000 Sb., Zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, kterými se změnil způsob
poskytování dotací. Jedná se tzv. individuální dotace. Obec bude s  žadateli, kterými jsou spolky fungující na území
naší obce, uzavírat veřejnoprávní smlouvy.
Mgr. Jana Runkasová – hasiči měli vždy 20 tisíc?
Starosta – ano, pouze fotbalisti žádají méně, protože už nebudou potřebovat na energie.
Miroslav Liška – včelařům se dávalo?
Starosta – přispívali jsme jen jedinkrát na pořízení kompresoru. Od té doby nežádali.

usnesení č. 3/2016 ZO po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve výši 25.000,- Kč žadateli TJ
Sokol Kunratice, IČ 40229912, se sídlem Kunratice 9, 464 01 Frýdlant a zároveň schvaluje
uzavření veřejnoprávní smlouvy se žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 4/2016 ZO po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve výši 20.000,- Kč žadateli
Sboru dobrovolných hasičů Kunratice,  IČ  49111698, se sídlem Kunratice 159,  464 01
Frýdlant a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se žadatelem a pověřuje
starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 5/2016 ZO po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve výši 10.000,- Kč žadateli
Mysliveckému  spolku  Kunratice  –  zahrady,  IČ  46746081,  se  sídlem  Žitavská  3008,
Větrov,  464  01  Frýdlant  a  zároveň  schvaluje  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  se
žadatelem  
a pověřuje starostu k jejímu podpisu.
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Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Inventarizace majetku obce:  
S  inventarizací  majetku  seznámil  zastupitele  předseda  hlavní  inventarizační  komise  Zdeněk  Liška.  Inventury
proběhly bez závad. Majetek, který se likviduje je nefunkční nebo morálně zastaralý. Největší položkou je mrazící
pult cca 11 tisíc. Celková výše vyřazeného majetku je 43.335,- Kč. Jde třeba o vyřazení trampolíny nebo myčky
nádobí. K fyzické likvidaci vyřazeného majetku dojde při svozu nebezpečného a objemného odpadu.

usnesení č. 6/2016 ZO  po  projednání  bere  na  vědomí  informace  o  inventarizaci  majetku  v roce  2015,
schvaluje inventarizační zápis a návrhy na vyřazení majetku.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Dodatek k rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih pro rok 2016:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s dodatkem k rámcové smlouvě. Vždy na začátku roku uzavíráme dodatek  
k  rámcové  smlouvě  o  zpracování  knih,  kterou  máme uzavřenou s  Krajskou  vědeckou knihovnou v  Liberci.  V
dodatku se vždy stanoví výše peněz, za něž budou knihy v daném roce pořízeny. Letošní dodatek je v pořadí již
osmý. Stejně jako v minulých letech počítá rozpočet obce s 5 tisíci  na tuto službu. Díky spolupráci  s  Krajskou
vědeckou  knihovnou  máme  knižní  fond  zpracován  elektronicky  a  jsme  zapojení  do  regionálního  knihovního
systému, tzv. REKSu. V letošním roce nás čeká revize knihovny, která proběhne na jaře.
Miroslav Mervová – můžou tam lidi nosit knížky?
Starosta – knihovna nemůže přijímat knihy z domova, nejsme velká knihovna a nemáme místo.

usnesení č. 7/2016 ZO po projednání schvaluje dodatek č. 8 pro kalendářní rok 2016 k Rámcové smlouvě o
nákupu a zpracování knih uzavřené s Krajskou vědeckou knihovnou Liberec a pověřuje
starostu k jeho podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – Město Pieńsk – smlouva o spolupráci:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se smlouvou o spolupráci s městem Pieńsk. V sobotu 9. ledna jsme navštívili
kulturní akci ve městě Pieńsk, kde jsme se seznámili s představiteli samosprávy a nastínili jsme několik oblastí,
v nichž  bychom  mohli  spolupracovat.  Byla  to  velice  příjemná  akce  a  v současnosti  již  je  na  nás,  zdali  s nimi
uzavřeme samotnou smlouvu o spolupráci. Té předcházela intenční listina, kterou jsme si s podpisy vyměnili již
v prosinci. Přestože vnímám negativní náladu spojenou s přeshraničními vlivy dolu Turów nebo skleníků, je nutné
se sousedy z Polska budovat dobré vztahy. Obyčejní lidé za ty problémy nemohou a já věřím, že spolupráce bude
ku prospěchu oběma stranám. Například při žádání o dotace na společné záměry.
Zdeněk Liška – mohou to být investiční akce?
Starosta – investiční prozatím ještě ne. Uvidíme, na co půjde žádat v budoucnu. Prozatím jsou peníze na tzv. měkké
projekty, určené na setkávání lidí.

usnesení č. 8/2016 ZO po projednání schvaluje smlouvu o spolupráci s městem Pieńsk a pověřuje starostu
obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Rozpočtová opatření 2016 a kontrola rozpočtových opatření 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s rozpočtovými opatřeními. Rozpočtové opatření podle přílohy č. 1/2016 se
týká  mzdových  nákladů  pracovníků  VPP  za  měsíc  prosinec  2015  ve  výši  26.000,-  Kč.  Rozpočtová  opatření
provedená  od  posledního  zasedání  zastupitelstva  do  konce  roku  2015  se  týkala  opět  mzdových  prostředků
pracovníků VPP tentokrát za měsíc listopad 2015 ve výši 39.000,- Kč. Pak to byl dar ve výši 2 tisíce Hospicové péči
Svaté Zdislavy, dále to byly dvě dotace z lesnického fondu Libereckého kraje – jedna ve výši 4.152,- Kč a druhá ve
výši 5.760,- Kč a dále jsme provedli  vnitřní  úpravu rozpočtu, kde jsme přesouvali  finanční prostředky z místní
správy  do  položek  pro  školu  
a kulturu. Rozpočtová opatření z konce roku 2015 jsou přílohy č. 8/2015, které bude přílohou zápisu.

usnesení č. 9/2016 ZO po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 1/2016 a bere na vědomí
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rozpočtová opatření dle přílohy č. 8/2015 provedená od 11. 12. 2015 do 31. 12. 2015.
Rozpočtová opatření jsou přílohami zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – všeobecné informace o chodu OÚ:  
Nová pracovní síla na OÚ

Od minulého zastupitelstva víte, že nás na několik měsíců opustí paní účetní a musíme tak sehnat na tuto
dobu náhradu. Po společné domluvě budeme shánět pracovní sílu na poloviční úvazek, která bude fungovat
na OÚ v pondělí a ve středu.

Státní pozemkový úřad
Převod pozemků uvázl na MFČR, kde se jim nelíbí převod cesty u fiňáků. V  současnosti připravuji vyjádření
k těmto pozemkům a doložení, že na nich nelze stavět ani zemědělsky hospodařit. Privatizační projekt měl být
schválen  v červenci  2015.  Bohužel  jsme  úředníkovi  nestály  za  informování,  že  mají  s  něčím  problém  a
dozvěděli jsme se to až v lednu, kdy jsem se po tom začal pídit na Pozemkovém úřadu.

Převod majetku TJ SOKOL
Došlo k převodu majetku TJ Sokol na obec. Smlouva byla podepsána 27. ledna a návrh na vklad do katastru
nemovitostí byl podán 1. února. Nyní musíme začít řešit nejpalčivější opravy nabytých objektů a zároveň je
třeba zjišťovat možnosti financování některých oprav za pomoci dotací. Podle informací lze například žádat na
zateplení veřejných budov, kde lze v současnosti získat až 40% nákladů.

Žádosti o dotaci
Podali jsme obě žádosti o poskytnutí dotace z MMR a nyní již musíme čekat na vyhodnocení, jehož výsledek
budeme znát na přelomu března a dubna.

Česká charita
Liberecká pobočka Charity poslala poděkování za uskutečnění Tříkrálové sbírky, která proběhla 6. ledna 2016.
Našim koledníkům, kterými byly žákyně naší školy, se podařilo vybrat 6.945,- Kč.

Služební automobil
Požádal jsem pana místostarostu, aby se ujal úkolu z minulého zasedání,  kterým bylo shánění služebního
vozidla.  Zdeněk vytipoval  několik vozidel,  které můžeme zakoupit.  Stojí  za úvahu, zdali  nejít  do nějakého
leasingu kvůli menší zátěži rozpočtu.

Zdeněk Liška – rozeslal jsem poptávku a ještě nepřišly všechny nabídky. Vozidlo je možné koupit na leasing, nebo
na dvě splátky. Víceméně uvažujeme o vozidle Dacia. Konkrétní cenu ještě neznáme.
Starosta – zaslané nabídky předložíme zastupitelstvu, které rozhodne o koupi. Než se tak stane, je potřeba vydat
směrnici, o níž je následující bod jednání.

Zastupitelstvo obce vzalo podané informace na vědomí.

K     bodu programu různé – Směrnice o provozování soukromého vozidla pro plnění pracovních úkolů pro r. 2016:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se směrnicí č. 1/2016. Tato směrnice mi umožňuje požívat osobní automobil
pro plnění pracovních úkolů. Potřeba ji měnit vychází z vyhlášky, která se každoročně mění podle průměrných cen
PHM a reaguje samozřejmě i na snížení ceny ropy v minulém roce. Na letošní rok se tak cena snížila o jednu
korunu na km, takže je to 5,- Kč/km.

usnesení č. 10/2016 ZO po projednání  schvaluje směrnici  č.  1/2016 o provozování  soukromého vozidla  k
plnění pracovních úkolů pro rok 2016.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – SOLK – veřejnoprávní kontrola příspěvkové organizace:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se smlouvou na provedení veřejnosprávní kontroly. Každoročně necháváme
v naší příspěvkové organizaci provádět audit a i letos jej necháme provézt prostřednictvím auditora ze Sdružení
obcí Libereckého kraje. Cena kontroly je 4.250,- Kč.

usnesení č. 11/2016 ZO  po  projednání  schvaluje  uzavření  smlouvy  č.  007/02/2016  se  Sdružením  obcí
Libereckého  kraje,  IČ  64669246,  se  sídlem  Tř.  1.  máje  858/26,  460  01  Liberec  III  a
pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
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K     bodu programu různé – Roman Brzák – vyjádření k žádosti dopravce o vydání licence:  
Pan starosta informoval zastupitelstvo o žádosti autodopravce pana Romana Brzáka. Jedná se opět o každoroční
záležitost, kdy pan Brzák žádá Krajský úřad o vydání licence na provozování třech linek autobusové dopravy. My se
k této žádosti vyjadřujeme, protože přes nás tyto linky jezdí. Jedná se o autobusy do Benteleru. Nikdy jsme s  tímto
neměli problém. Pan Brzák je spolehlivý dopravce.

usnesení č. 12/2016 ZO po projednání souhlasí s vydáním licence žadateli Romanu Brzákovi, Bezručova 1223,
464 01 Frýdlant, IČ 12025607 k provozování vnitrostátní zvláštní linkové osobní dopravy
na linkách 549 616, 549 620 a 549 621.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Pojištění majetku obce a odpovědnosti:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s nabídkou na pojištění majetku obce. Nabídka pojišťovny Generali,  která
pokrývá veškeré naše současné potřeby. Oproti současné pojistce od Kooperativy je o 2 tisíce levnější,  přesto
pokrývá daleko více  rizik,  včetně zodpovědnosti na  sportovištích  a  akcích pořádaných obcí.  Roční  pojištění  u
Kooperativy  stojí  33.245,-  Kč.  V současnosti  nás  v jednáních  s pojišťovnami  zastupovala  společnost  ALCATON.
S pojišťovnou  Generali  jednáme  na  přímo,  proto  je  potřeba  zrušit  mandátní  smlouvu  společnosti  ALCATON,
abychom měli volné ruce při jednání s dalšími pojišťovnami.
Milan Franc – bude se nechávat pojišťovat i hospoda?
Starosta – ano, až dojde k zápisu do našeho majetku.
Jiřina Lukášová – když tam není hospoda, tak tam nejsou ani kabiny ani hřiště.
Starosta – jsou tam uvedené sportoviště.
Milan Franc – v čem spočívá pojištění zábavy?
Starosta – je to na události vzniklé na akci pořádané obcí.
Miroslava Mervová – chodníky jsou také pojištěné?
Starosta – ano, je to v tom.

usnesení č. 13/2016 ZO po projednání  schvaluje  vypovězení  mandátní  smlouvy  uzavřenou  se  společností
Alcaton, IČ 46038868, se sídlem U Nisy 6, Liberec 1.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Odkup stolního fotbalu:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s kupní smlouvou. Jedná se o stolní fotbal, který zůstal v hospodě. Kupní cena
je 5.000,- Kč. Od hry jsme již obdrželi klíče a novou sadu balónků.
Mgr. Jana Runkasová – využívá se?
Starosta – ano.

usnesení č. 14/2016 ZO po projednání schvaluje odkoupení Profi stolního fotbalu RBS za cenu 5.000,- Kč a
pověřuje starostu k uzavření kupní smlouvy s prodávajícím Ing. Attilou Kirnerem, bytem
V Horách 810, 460 15 Liberec 15.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Zdeněk Liška – kdy se dozvíme, jak dopadly dotace?

o Starosta – přelom března a dubna.

 Mgr. Jana Runkasová – kdy začíná fotbalová sezona, stihne se něco opravit v kabinách?

o Starosta – opravy začnou v letní přestávce.

o Milan Franc – na jaře budeme uklízet dole.

 Starosta –  ještě chci doplnit informace o programu rozvoje venkova. Zde bych chtěl požádat o dotaci na
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bezbariérový přístup na hřbitov a prodloužení vodovodu na hřbitov. Navíc se začne pracovat na kostelu, kde

by měl proběhnout nátěr kopule. Příští rok bude kulaté výročí,  protože uplyne 640 let od první písemné

zmínky, která je vztažena.

o Jiřina Lukášová – církev se nějak podílí na opravách

o Starosta – ano podílí

 Miroslava Mervová – jak je to s pozemkem pod vámi?

o Starosta – musím zjistit, zda tu mají zájem stavět. Do roku 2020 zde musí stát čtyři domy.

 Miroslav Liška – cesta kolem třináctky je zničená. Vyježděné koleje z lesa.

o Starosta – o tomhle problému vím. Probíhá stavba na dráze. Máme domluvené, že stavbaři cestu vrátí

do původního  stavu.  Letos  bych  chtěl  cestu  na  třináctku  opravit.  Zároveň  chci  začít  projektovou

přípravu opravy cesty kolem fiňáků.

 Ing. Jiří Kříž – jak hodláte řešit cestu do zahrady? Je rozbitá od lesáků a od povodní 2010.

o Starosta – nejdříve je potřeba říct, že tam denně jezdíte také, takže ta cesta není rozbitá jen kvůli

povodním a lesákům. Odpověď na Vaši otázku je jednoduchá. Cesta se dá opravit v rámci komplexní

pozemkové úpravy.

o Ing. Jiří Kříž – je to dlouhodobá záležitost. Bavím se o současnosti. Komplexní úpravy trvají tři roky.

o Miroslav Liška – to je zajímavé. Vy už je tady dva roky blokujete. Dnes už mohli být hotové.

o Starosta – existuje ještě jedna možnost. Když by byla cesta Lesů ČR, tak by ji opravili. V minulosti nás

o její převod žádali. Zastupitelstvo bylo proti.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:15 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Pozvánka na zasedání
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 8/2015 a 1/2016

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Jiřina Lukášová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 12. února 2016
Milan Franc ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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